

Memo/Mémo



To: Band Members & Residents
From: Michel Pelletier, NNADAP Worker
Re: Social Gathering/Earth Day
Where: Tobique First Nation
When: April 22nd, 2017

There will be a social gathering to celebrate Earth Day **at Tobique First Nation on Saturday, April 22nd, 2017 between 1:00p.m. and 7:00p.m..**

This gathering is open to everyone; however, those wishing to participate will have to organize their own transportation.

Let's celebrate Earth Day and Maliseets with the sound of drums! More participation means more fun! 😊

Please contact Michel Pelletier at 740-1547 with any questions.

Thank you!

À: Membres & résident(e)s de la bande
De: Michel Pelletier, Travailleur au PNLAADA
Sujet: Rassemblement social /Jour de la terre
Endroit: Première Nation de Tobique
Quand: Le 22 avril, 2017

Il y aura un rassemblement social pour célébrer le Jour de la terre **à la Première Nation de Tobique le samedi, 22 avril, 2017 entre 13h00 et 19h00.**

Ce rassemblement est pour tous; cependant, ceux/celles qui souhaitent y participer devront organiser leur propre moyen de transport.

Célébrons le Jour de la terre et les Malécites au son des tambours! Une plus grande participation signifie plus de plaisir! 😊

S'il vous plait contactez Michel Pelletier au 740-1547 si vous avez des questions.

Merci!